

# ICBC 中国工商银行



Enjoy up to

# 7%\* FLIGHT DISCOUNT

at Air China

国航机票享有高达**7%\***折扣优惠

\*Terms and conditions apply. 附带条款。

**USD/SGD** VISA Credit Card  
VISA双币信用卡 ▶

Sales and travel period from now till  
促销截止日期 **30 April 2017**.

Black-out Period 不适用于: 01 January 2017 to 28 February 2017

**Step 1.** Book online at 登入

<https://www.airchina.sg/SG/GB/promotion/CAICBC>

**Step 2.** On the Flight Search form, input the **promotion code** 输入促销代码: **CAICBC**

**Step 3.** Qualify for the discount up to 7% off when pay with ICBC Visa card  
以ICBC VISA卡支付立享高达7%优惠折扣。



**BOOKING CLASS**  
舱位

**DISCOUNT RATIO**  
直减幅度

J/C/D/Z

7%

G/E

6%

Y/B/M/U/H/Q/V/W/S/T/L

5%

如有疑问, 请与国航新加坡营业部联系。

For enquiries, please contact Air

China's sales office in Singapore

Tel: +65 6225 2177

Email: [sinoffice@airchina.com](mailto:sinoffice@airchina.com)

INDUSTRIAL AND COMMERCIAL BANK OF CHINA LIMITED SINGAPORE BRANCH

Please visit ICBC website for more details. 更多详情请登入工行网站。



[www.icbc.com.sg](http://www.icbc.com.sg)



(65) 6369 5588

## 工行VISA卡 国航机票享高达7%折扣!

### 活动附带条款

1. 本优惠折扣仅限新加坡始发国航实际承运航班。共享航班不适用。
2. 适用于公务，豪华经济舱与经济舱。
3. 客票改期或欲退票请参照实际订票舱位规则，促销代码金额不退。
4. 本优惠折扣不适用于婴儿客票。
5. 特惠航线价格不适用此直减优惠政策。
6. 促销代码优惠仅限机票价格，不可抵扣升舱、改期、保险、燃油等款项。
7. 促销代码不可兑换现金。
8. 促销代码限时使用，数量有限，欲购从速。

### 工行附带条款

1. 本文中的“工行”指的是中国工商银行新加坡分行。
2. 需使用中国工商银行新加坡分行发行的Visa卡支付才可享受本优惠。
3. 本优惠须受此条款及细则及有关参与商户的其他条款与细则约束。请登入 <https://www.airchina.sg/SG/CN/promotion/CAICBC> 查阅商户的其他条款与细则。
4. 本行并非国航网站中商品及服务的供应商，故不会承担任何相关责任。
5. 本行对由第三方提供的商品和服务的质量、试销性和适当性不承担任何责任。如有任何与商品及服务有关的争议，请直接与相关第三方联系。本行对由于第三方提供的商品和服务造成的任何损失、伤害、破坏或危害不承担责任。
6. 本行保留随时终止本优惠的权利，且无需事先通知持卡人。本行恕不就任何更改承担责任。
7. 访问和使用本行网站超链接到第三方网站资源所产生的风险由持卡人承担。本行对第三方网站所提供的内容、准确性和安全性不承担责任。
8. 本促销中的条款及细则有中、英文版本。如英文与中文译文不一致或有冲突，以英文版本为准。

### Enjoy up to 7% flight discount at Air China when you use ICBC Visa card! Promotion Terms and Conditions

1. Offer valid for Air China flights originating from Singapore only. Code share flights are not applicable.
2. All Business, Premium Economy and Economy cabins qualify for this promotion.
3. For date change and refund please refer to the fares rules based on the booking class. The value of this Promotion Code is non-refundable.
4. Offer not applicable for infant tickets.
5. Special fares flight tickets are not eligible for this discount policy.
6. The Promotion Code only applicable to the ticket price cannot be applied to taxes, surcharge or fees such as upgrades, date changes, insurance.
7. The Promotion Code cannot be redeemed for cash.
8. The Promotion Code is offered for a limited time only on a first come, first served basis and quantities are limited.

### ICBC Terms and Conditions

1. "ICBC" means Industrial and Commercial Bank of China Limited, Singapore Branch.
2. To qualify for promotion, payment must be made with your ICBC Visa card issued by Singapore Branch.
3. This promotion is subject to these Terms and Conditions and the Merchant's Terms and Conditions. For the Merchant's Terms and Conditions, please log onto <https://www.airchina.sg/SG/GB/promotion/CAICBC>
4. ICBC is not a supplier or agent of Air China and will not accept any liability in relation thereto.
5. ICBC shall not be responsible for the quality, merchantability or fitness for purpose of the products and services provided by third parties. Any dispute in relation thereof shall be resolved directly with the relevant third parties. ICBC shall not be held liable for any loss, injury, damage or harm suffered in connection to the products and services provided by third parties.
6. ICBC reserves the right to terminate this promotion at any time without prior notice to Cardholders. ICBC accepts no liability for such termination.
7. Access to and use of hyperlinks to third party websites from a link available on our website is at your own risk. ICBC is not responsible for the content, accuracy and security of these websites.
8. These terms and conditions are prepared in English and Chinese, in the event of inconsistencies, the English version shall prevail.